
 

Зијад Јагодић 

1. Питање постављено Савјету министара БиХ – „Имајући у виду најаве ЕУ да ће због 

непостојања договора у БиХ око ИПАРД-ове структуре и израде докумената на 

нивоу БиХ нашу пољопривреду изоставити из финансирања за период 2014 – 2020, 

што би била огромна штета у погледу европских интеграција у пољопривреди БиХ, 

да ли ћемо дозволити да и ове шансе пропустимо?“ 

2. Питање постављено Министарству спољне трговине и економских односа БиХ – 

„Шта и колико се чини на успостављању ефикасних механизама реализације Мапе 

пута за извоз производа анималног поријекла на тржишта ЕУ?“ 

3. Питање постављено Савјету министара БиХ и Тужилаштву БиХ –„Како је могуће 

да телеком оператери у БиХ свјесно игноришу законску обавезу прикупљања РТВ 

таксе од корисника фиксне телефоније, а на које су конектовани управо и њихови 

ИПТВ пакети? Међутим, РТВ таксу циљано не укључују у фактуре, те је остављају 

ЈРТВСБиХ на наплату. Спорно је и то што наплату РТВ таксе не прикупљају ни 

приватни кабловски оператери. Ово се треба сматрати намјером и стога кривичним 

дјелом, имајући у виду члан 42. Закона о ЈРТВСБиХ.“ 

 

 

 

 

 


